

国观智库建议"四个转变"推动一带一路倡议实施

Original 国观智库 [国观智库](#) 2019-08-20 17:49

URL: https://mp.weixin.qq.com/s/rRNY0U6s2LgQGeM0Z0JPiQ?fbclid=IwAR0-0k3KE0Td-EipBqOuPmtKp3ChG6rU9btIkuX36JSpoXB_xguRg3xm_Wc



“中巴经济走廊”卓越中心媒体与出版部副主任**亚瑟尔·马苏德 (Yasir Masood)** 表示，地区安全与和平是实施“一带一路”倡议的基础。目前阿富汗问题、印巴克什米尔冲突问题等都严重影响本地区的安全，也必然会影响到“一带一路”倡议的落地实施。

美国一方面从阿富汗撤出需要巴基斯坦的帮助，另一方面在“克什米尔”等问题上又不给巴基斯坦提供帮助，而且出于与印度合作发展经济、实施“印太战略”的考虑，反而支持印度，这种两面派的做法不会得逞。除美国外，俄罗斯、欧盟等国在处理对印度关系时都只看到了印度的大市场，不注意本地区的安全问题。巴基斯坦作为唯一拥有核武器的穆斯林国家，如果印巴冲击升级为核战争，一切经济合作与发展都将毁于一旦。

国观智库还与两家智库就今后如何围绕“四个转变”推进深入合作交换了意见。8月20日下午，国观智库代表团还拜会了中国驻巴基斯坦大使馆，与使馆有关领导就独立智库在促进中巴政策沟通、加强南亚安全研究等问题交换了看法。

撰稿人：田士臣，国观智库副总裁、国际军事行动法研究中心主任

Guoguan Think Tank proposes "four transformations" to promote the implementation of the Belt and Road Initiative

OriginalGuoguan Think TankGuoguan Think Tank2019-08-20 17:49

URL: https://mp.weixin.qq.com/s/rRNY0U6s2LgQGeM0Z0JPjQ?fbclid=IwAR0-0k3KE0Td-EipBqOuPmtKp3ChG6rU9btIkuX36JSpoXB_xguRg3xm_Wc



Yasir Masood , deputy director of the Media and Publishing Department of the China-Pakistan Economic Corridor Center of Excellence , said that regional security and peace are the foundation for the implementation of the Belt and Road Initiative. At present, the Afghan issue and the conflict between India and Pakistan in Kashmir have seriously affected the security of the region, and will inevitably affect the implementation of the "Belt and Road" initiative.

On the one hand, the United States needs Pakistan's help to withdraw from Afghanistan. On the other hand, it does not provide assistance to Pakistan on issues such as "Kashmir". On the other hand, out of the consideration of cooperating with India to develop the economy and implement the "Indo-Pacific strategy", the United States supports India instead. , this two-faced approach will not succeed. In addition to the United States, Russia, the European Union and other countries have only seen India's large market when dealing with India, and have not paid attention to the security issues in the region. Pakistan is the only Muslim country with nuclear weapons. If the India-Pakistan shock escalates into a nuclear war, all economic cooperation and development will be destroyed.

Guoguan Think Tank also exchanged views with the two think tanks on how to promote in-depth cooperation around the "four transformations" in the future. On the afternoon of August 20, the delegation of Guoguan Think Tank also visited the Chinese Embassy in Pakistan, and exchanged views with relevant leaders of the embassy on issues such as promoting China-Pakistan policy communication and strengthening South Asian security research.

Contributor: Tian Shichen, Vice President of Guoguan Think Tank, Director of International Military Action Law Research Center